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Razpis: Čebelam prijazna občina 

 

 

Zaposleni na občini Nazarje, občinski svet in odbori krajevnih skupnosti Nazarje, Kokarje in 

Šmartno ob Dreti, se zavedamo pomena čebel za naravo. S čebelarsko tematiko smo dobro 

seznanjeni in skušamo lokalno čebelarsko društvo Kokarje v njihovem delovanju po 

najboljših močeh podpreti.  

 

1. Ali na javne površine kot so parki in zelenice sadite medovite rastline? Ali imate to 

urejeno z predpisom ali je to samo navodilu župana oz. občinske uprave? Javne 

površine kot so parki, drevoredi in zelenice že vseskozi zasajamo z avtoktonimi 

rastlinskimi vrstami, katere v večini spadajo tudi med medovite. Naši parki se 

ponašajo z nad 200 javorji, češnjami, lipami…Vse nove javne površine še naprej 

posajamo s temi rastlinami.  

 

2. Ali vaša občina spodbuja čebelarski turizem oz. skrbi za ohranjanje čebelarske 

kulturne dediščine? Kako? V občini Nazarje, 

organizirano skrbimo za promocijo in 

ponudbo domačih pridelkov. Za ta namen 

smo prenovili Bohačev toplar, v katerem 

ima svoje redno mesto kmečka tržnica, kjer 

poleg ponudbe zgornjsavinjskih dobrot,  

domači čebelarji ponujajo medene pridelke. 

Te nudijo tudi v sklopu svojih kmetij.   

 

3. Imate v vašem lokalnem okolju ponudbo čebelarskega turizma?  Ali vaša občina 

namenja kakšna sredstva za spodbujanje dejavnosti na tem področju (na primer 

razpis za dopolnilno dejavnost)? Na našem območju, zaenkrat žal ni specializiranega 

obrata, ki bi ponujal te turistične storitve. Nekatere kmetije se ukvarjajo s 

čebelarstvom in turisti, predvsem tisti, ki so stacionirani v okolici, koristijo tudi te 

možnosti.  Ob koncu tednov zaživi Bohačev toplar, ki nudi domače pridelke in izdelke  

organiziranim izletniškim skupinam, ki prihajajo v Nazarje. Čebelarskemu društvu 

Kokarje, v sklopu sredstev za razvoj kmetijstva v Občini Nazarje, namenimo določena 

sredstva za ogled priznanih čebelarskih turističnih destinacij in čebelarskih poti.   

 

1. Imate v občini urejeno medovito, učno pot ali park  z medovitimi rastlinami? Po 

samostanskem hribu poteka gozdna učna pot, ob kateri so nasajene tudi medovite 

rastline.   

 



2. Ali v vaši občini na šolah delujejo čebelarski krožki? Ali kako medsebojno sodelujete? 

Na O.Š. Nazarje imamo zelo aktiven 

čebelarski krožek. Krožek je s 

predstavitvami udeležen tudi na 

različnih občinskih dogodkih. Sicer pa 

se kaže dobro delo čebelarskega 

krožka tudi v odličnih rezultatih na 

državnem tekmovanju mladih 

čebelarjev. Delovanje krožka tudi sicer 

podpiramo z sredstvi preko 

Čebelarskega društva Kokarje. 

Sodelovanje je zelo dobro, tako s 

krožkom kot s Čebelarskim društvom 

Kokarje.   

 

 

3. Ali sodelujete z lokalnim čebelarskim društvom? Kako? Na našem območju deluje 

Čebelarsko društvo Kokarje, s katerim 

zelo dobro sodelujemo. Radno se 

odzivajo našemu povabilu ob različnih 

dogodkih, kjer s promocijo čebelarstva, 

navadno tudi s soudeležbo krožkarjev, 

popestrijo družbeno dogajanje v občini. 

Med te dogodke spadajo razni posebni 

dogodki pod Bohačevim toplarjem, 

čebelarska stojnica in prikaz 

čebelarjenja na lesarskem prazniku, 

letos smo sodelovali tudi na dnevu 

čebelarjev. Zaradi dobrega sodelovanja 

in aktivnega delovanja društva jim iz razpisnih sredstev za razvoj kmetijstva v Občini 

Nazarje namenimo letno preko 1500eurov.  

 



4. Ali sodeluje župan ali drugi občinski predstavnik na vseslovenski dobrodelni akciji 

Tradicionalni slovenski zajtrk in se pridruži otrokom v vrtcu pri zajtrku? Ali se to 

sodelovanje kaže še v kakšni drugi obliki? Da, vsa leta odkar akcija poteka. Pri 

medenem zajtrku se članom čebelarskega društva Kokarje in učencem v osnovnih 

šolah Nazarje in Šmartno ob Dreti, ter otrokom v obeh vrtcih pridruži tudi županja. 

 
1. Ali objavljate v lokalnem glasilu in na spletu občine članke in obvestila na temo 

čebelarskih dogodkov in aktivnosti na vašem območju? Da. Objavljeni so vsi pomebni 

dogodki in novosti povezane s čebelarstvom.  

 

2. Ali občina kot svoja protokolarna darila uporablja čebelje pridelke in izdelke ? Če je 

odgovor pozitiven, prosimo če jih navedete katere? Zadnja leta da. Za darila 

odkupimo določeno količino medu s certifikatom SMGO. 

 

3. Se v vaši občini na področju ohranjanja čebel in okolja ukvarjate še s kakšno 

aktivnostjo, ki je niste izpostavili v zgoraj naštetih vprašanjih? Poleg zgoraj naštetega 

sodelovanja in podpore, je potrebno še 

posebej omeniti podporo sajenju Ajde. 

Na pobudo ČD Kokarje, ki se je 

dogovorilo z zainteresiranimi kmeti, 

pokrijemo to akcijo s sredstvi iz naslova 

razvoja kmetijstva. Akcija poteka že 

tretje leto, rezultati pa so vidni v 

cvetočih njivah, katere je mogoče jeseni 

opaziti po celotnem območju občine 

Nazarje. 

 

 

Za Občino Nazarje,  

Podrižnik Franc 


